
USPAC - UNIÓ SINDICAL DE LA POLICIA AUTONÒMICA DE CATALUNYA 
Apartat de correus núm. 13 /25080 Lleida 635 761 306 / 644 211 680 

uspac@uspac.cat | www.uspac.cat 
  

             23 de maig de 2017 

 

68/2017                                                   
 

 
 
 

L’AMETLLA DE MAR, LA GRAN OBLIDADA PER LA DGP 

AL PLA D’ESTIU 
 

 
Un any més, amb la finalitat de cobrir i reforçar 

determinades unitats de seguretat ciutadana 

durant el període d’estiu, s’ha fet un oferiment 

per tal d’assignar els llocs de treball a 25 

comissaries d’arreu del territori, des del 26 de 

juny fins el 3 de setembre de 2017. 

 

Un any més, i amb sorpresa, veiem que la gran oblidada és la Regió Policial de Terres 

de l’Ebre, on la comissaria de l’Ametlla de Mar, que l’any passat ja no va entrar en 

l’anomenat “Pla d’Estiu”, i aquest any tampoc s’ha tingut en compte. 

 

Aquest any ens trobem que en aquest oferiment entra l’ABP Tortosa, comissaria que 

es troba aproximadament a uns 38 km de l’Ametlla de Mar, i que es reforçarà amb 

un únic efectiu, d’altra banda totalment insuficient. 

 

No sabem quins criteris segueixen a l’hora de planificar el reforç d’estiu, però el que si 

sabem és que si hi ha alguna comissaria que es veu afectada per l’increment  

d’habitants al territori en període d’estiu, aquesta és sense cap mena de dubte 

l’Ametlla de Mar, amb un total aproximat d’uns 40 kilòmetres de costa i amb nuclis 

urbans i d’urbanitzacions que quan menys tripliquen en estiu la seva població. 

 

Aquesta mala planificació farà, un any més, que els companys/es destinats a la CD de 

l’Ametlla de Mar, pateixin les conseqüències de la manca d’efectius, ja sigui a l’hora 

de gaudir permisos, com a nivell de seguretat. Recordem que seguim en Nivell Alerta 

4, i l’administració “hauria de vetllar” per la seguretat dels agents. 

 

Recordem als companys/es que treballen al territori, que no heu de permetre les 

patrulles unipersonals sota cap concepte, ni els trajectes unipersonals, la 

manca d’efectius no ha de ser motiu d’excusa. Ens consta que en algun moment 

s’ha permès, qualsevol problema al respecte ens ho feu saber i no dubtarem en 

denunciar-ho on toqui.  

 

Esperem que aquest any sigui l’últim en que NO es tingui en compte aquesta 

comissaria. Sol·licitem que enviïn més efectius a la zona, encara hi són a 

temps d’una rectificació i reforçar com pertoca aquest territori.  

 

 

PROU DE JUGAR AMB LA SEGURETAT DELS MOSSOS!! 
 


